
   

 

 

 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 11 

 

 

Võnnu                26.01.2022, nr 1-15/11 

 

Algus kell 18.00, lõpp kell 20.00  

Koosoleku vorm: hübriid 
Juhatas: Valdek Rohtma 

Protokollis: Maris Tee 

Osa võtsid: Piret Kozlovski, Maris Tee, Helin Kitsing,  Jaanika Uudam, Evelin Kostabi, 

Maie Otsa, Sandra Kroon, Erika Tiiman, Ene Runno 

Puudus: Rauno Karro 

Kutsutud: Valdek Rohtma- koolijuht, Maarja Tiits- huvijuht, Tiit Raik- infojuht  

 
 

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine. 

2. Ülevaade õppeaasta 2021/2022 I poolaastast.  

3. Kooli eelarve projekti tutvustamine ja lõppenud aasta eelarve täitmise ülevaade. 

4. Arvamuse andmine kooli eelarve projektile. 

5. Ülevaade 2013-2022 arengukava perioodi sisehindamise esmastest kokkuvõtetest. 

5. Info, hoolekogu edasise töö planeerimine. 
 

 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine. 

Kuulati: Kandidaatide esitamine, hääletamine.  

Otsustati: Hoolekogu esimees Piret Kozlovski, aseesimees Maie Otsa, sekretär Maris Tee 
 

2. Ülevaade õppeaasta 2021/2022 I poolaastast.  

Kuulati: Ülevaade esimesest poolaastast- elektrivõrgu rekonstrueerimine; õpilaste arvu kasv 

koolis; Hea Kooli Edendaja tunnustus koolile; kursuste valik gümnaasiumis on laienenud 

(loetelu koosoleku materjalides); koolisiseste meeskondade tutvustus; ülevaade toimunud 

koolitustest pedagoogidele; ülevaade projektidest, koolis läbiviidavad küsitlused ja uuringud. 

Otsustati: Võeti teadmiseks. 

 

3. Kooli eelarve projekti tutvustamine ja lõppenud aasta eelarve täitmise ülevaade. 

Kuulati:  Ülevaade eelarve täitmisest ning 2022 aasta eelarvest.  

Otsustati: Võeti teadmiseks. 

 

4. Arvamuse andmine kooli eelarve projektile. 

Otsustati: Eelarve heaks kiidetud. 
 



5. Ülevaade 2013-2022 arengukava perioodi sisehindamise esmastest 

kokkuvõtetest. 

Kuulati:  Lühike ülevaade. Ettepanek hoolekogule sisehindamisega lähemalt tutvuda ning 

tagasisidestada. 

Otsustati:  Hoolekoguliikmed annavad nädala jooksul sisehindamisele tagasisidet, teevad 

ettepanekuid.  
 

6. Info, hoolekogu edasise töö planeerimine. 

Kuulati:  Kaasava eelarve jalgrattaraja idee tutvustus (oleks rajatav Võnnu Keskkooli 

juurde). 

Otsustati: Hoolekogu toetab ideed! Kannab edasi üleskutset anda oma hääl kaasavas 

eelarves.  

 

Lahkub Ene Runno 19.40 

 

Kuulati:  Vajalik oleks kaardistada õpilaste elukohad ning maakonna ja kooli bussiliinide 

trajektoor. Hinnata õpilaste jalgsi teekonna pikkust bussini. Valgustatud bussipeatuste 

olemasolu, pinkide olemasolu- vajadus? 

Otsustati: Teemat käsitletakse järgmisel hoolekogu koosolekul. Selleks ajaks tehakse ära 

kaardistus.  

 

Kuulati:  Covidi tõttu ei toimunud sügisest üldkoosolekut, kuid plaanis see korraldada 

kevadel.  

Otsustati:  Koosoleku vorm ning mõtted tulevad arutelule järgmisel hoolekogu koosolekul.  

 

Koosoleku lõpp 20.00 

 

 

Koosoleku  juhataja                                          Protokollija     

 

Valdek Rohtma                Maris Tee    
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